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Írásbeli választ igénylő kérdés

HELYBEN

Tisztelt Elnök Asszony !

„Mikor szándékoznak kiépíteni elsőfokú árvízvédelmi töltéssé a csongrádi, un . Öregszó7ó7c
útját? ”

címmel a Házszabály 91 . §-a alapján írásbeli választ igénylő kérdést kívánok benyújtan i

Szabó Imre
környezetvédelmi és vízügyi miniszterhez

Tisztelt Miniszter Úr !

A csongrádi, un . Öregsző lők útja évszázadokon át természetes védvonalként védte Csongrád
városát, valamint a környező településeket . A Tisza legutóbbi, 2002-es áradása azonban azt a
következtetetést hozta, hogy ki kell építeni, magasítani kell, szélesíteni kell ezt a természetes
védvonalat . Át kell tehát minősíteni elsőfokú árvízvédelmi védvonallá, töltéssé, mert ha e z
nem történik meg, ezen a szakaszon fog komoly problémát, károkozást okozni továbbiakba n
az árvíz .

Kérdezem tehát miniszter urat : mikor szándékoznak kiépíteni els őfokú árvízvédelmi
töltéssé a csongrádi, un . Öregsző lők útját?

Várom válaszát !

Budapest, 2008 . december 19 .
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